

Title (en)

Container for aromatic substances.

Title (de)

Dose für aromatische Stoffe.

Title (fr)

Récipient pour produits aromatiques.

Publication

**EP 0164762 A2 19851218 (DE)**

Application

**EP 85108350 A 19850705**

Priority

DE 8427192 U 19840914

Abstract (en)

[origin: US4646919A] A can, particularly a cylindrical can for maintaining aroma comprises a bottom carrying the contents of the can, which bottom is arranged slidably within the can and which bottom is movable by means of pulling means 3, which are attached to a rotatable ring 5 which can be rotated in a plane perpendicular to the direction of movement, wherein the pulling force or tension exerted on the pulling elements 3 by a rotation of the rotatable ring 5 is directionally changed by a means 4 for changing direction into a tension or pulling force in the direction of the movement of the bottom 10.

Abstract (de)

Eine insbesondere zylinderförmige aromahaltende Gebrauchsdose weist einen das Füllgut tragenden Boden (10) auf, der innerhalb der Dose gleitbar gelagert und mittels Zugeinrichtung (3), die an einem in der zur Bewegungsrichtung senkrechten Ebene drehbar gelagerten Drehring (5) angebracht sind, bewegbar ist, wobei der durch eine Drehung des Drehringes (5) auf die Zugeinrichtungen (3) aufgebrachte tangentiale Zug durch eine Umlenleinrichtung (4) in einen Zug in Bewegungsrichtung des Bodens (10) umlenkbar ist.

IPC 1-7

**B65D 83/00**

IPC 8 full level

**B65D 83/00 (2006.01)**

CPC (source: EP US)

**B65D 83/005 (2013.01 - EP US)**

Cited by

NL1010050C2

Designated contracting state (EPC)

AT BE CH DE FR GB IT LI LU NL SE

DOCDB simple family (publication)

**EP 0164762 A2 19851218; EP 0164762 A3 19870513; EP 0164762 B1 19900321;** AT E51200 T1 19900415; DE 3576674 D1 19900426;  
DE 8427192 U1 19841220; US 4646919 A 19870303

DOCDB simple family (application)

**EP 85108350 A 19850705;** AT 85108350 T 19850705; DE 3576674 T 19850705; DE 8427192 U 19840914; US 77493785 A 19850911